
AGENDEREN BESPREEKPUNT COMMISSIE 
   

 

Registratienummer : 

(In te vullen door de raadsgriffie) 

 

Titel: Jongerenevenement 

De commissie samenleving in vergadering bijeen d.d. 

 

 

 

Onderwerp: 

Evenement met aandacht voor somberheid organiseren voor jongeren in de gemeente.  

 

 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 

 
Groenlinks wil alle jongeren in het zonnetje zetten. De jongeren in Lansingerland hebben hard 
hun best gedaan om zich zo goed mogelijk aan de maatregelen te houden, dit ten koste van hun 
eigen sociale leven en psychische gesteldheid. De jongeren geven aan behoorlijk last te hebben 
van de coronamaatregelen. Het is belangrijk om oog te hebben voor het welzijn van jongeren 
tijdens de coronacrisis en daarna. Veel jongeren voelen zich deze periode somber, gestrest en 
vermoeid. Sommigen kampen met eenzaamheid en somberheid, anderen missen structuur of 
hebben problemen met goed en gezond eten. Jongeren zijn enorm veerkrachtig, maar deze 
coronaperiode is juist voor hen erg zwaar, omdat ze moeten inleveren op sociale contacten, 
bijbaantjes en plezier. Het is belangrijk om jongeren door deze moeilijke periode heen te 
helpen. Gemeenten ontvangen extra budget vanuit het Rijk om activiteiten voor jongeren te 
organiseren. Zo kunnen gemeenten extra aandacht besteden aan de mentale weerbaarheid van 
jongeren. Dit zou kunnen door een nieuw initiatief te starten voor jongeren, waarbij een leuk 
en luchtig evenement gepaard gaat met aandacht aan somberheid en overige bovenstaande 
klachten. Een blijk van waardering aan de jongeren, en tevens een gebaar dat wij als gemeente 
voor de jongeren klaarstaan. Samen met jeugd en jongerenwerk,WipWap en de jongeren zelf 
natuurlijk, kan de gemeente een evenement organiseren, waar jongeren naar uit kunnen kijken 
in het najaar. Denk aan een sporttoernooi, game-evenement, concert, de gemeente gezellig 
maken, noem het maar op, de jongeren zullen vast zelf betere voorstellen hebben hierover.  

 
 

 

Te bespreken in commissie: 

 

GroenLinks wil de volgende vragen stellen aan de andere fracties en aan de wethouder:  

1. Deelt de commissie de zorgen van GroenLinks over de gesteldheid van jongeren? 

2. Vindt de commissie dat de gemeente aandacht moet hebben voor het welzijn van 

jongeren? 

3. Vindt de commissie dat de jongeren in het zonnetje gezet mogen worden?  

4. Vindt de commissie dat het organiseren van een evenement waarbij aandacht wordt 

besteed aan het psychisch welzijn, een bijdrage kan leveren aan de welzijn van jongeren ofwel 

de drempel kan verlagen om in gesprek te gaan met de gemeente/hulpverleners?  

5. Vindt de commissie dit een goed initiatief en zijn er suggesties vanuit de fracties? 

6. Kan de wethouder meer vertellen over de hulplijn voor depressieve jongeren, melden 

jongeren zich aan? Hoeveel jongeren zijn inmiddels geholpen? Wat wordt er gedaan om actief 

deze kwetsbare jongeren op te zoeken?  

 

 

 

Ondertekening en naam, 

Selgei Gabin 

Groenlinks 

 



 


